



BreastScreen Victoria တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအလံာ်ကဘျဲး



တချုးတၢ်မၤကွၢ်

ဘၣ်ယးဒီး BreastScreen Victoria
 BreastScreen Victoria ဟ့ၣ်ဒၣ်န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်လၢတလိာ်ဟ့ၣ်အပူၤ ဆူကၢၤပိာ်မုၢ်လၢအသးနံၣ်အိၣ် 40 ဒီးဆူကၢၤဖိခိၣ်တဖၣ်န့ၣ်လိာ်. BreastScreen Victoria မၤတၢ်အၢၣ်လိာ်အလံာ်ယးယာ်ဒီးကမ့ၢ်ဒီးတမ့ၢ်ကမ့ၢ်အတၢ် အိၣ်ဆူကၢၤအတၢ်မၤစၢၤအတၢ်ဖဲတၢ်မၤအပူၤဟ့ၣ်တၢ်တဖၣ်ဒ်သိးအကဟ့ၣ် လိာ်မၤန့ၣ်ဒၣ်န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်လၢ Victoria အပူၤန့ၣ်လိာ်. BreastScreen Victoria န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီး BreastScreen Australia ထံကီၢ်ပတီၢ်တၢ်မၤကွၢ်အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤလၢန့ၣ်ခဲစၢၣ်အကီၢ်လိာ်.

န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်တခါခဲစၢၣ်န့ၣ်မ့ၢ်မန့ၣ်လဲၣ်.
 န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်တခါခဲစၢၣ်န့ၣ်မ့ၢ်မန့ၣ်လဲၣ်(လၢတၢ်ကိးဖျါကိးအါဒ်ခဲၣ်မိၣ်ဂရဲၣ်မိ)န့ၣ်လိာ်. န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်ထံၣ်န့ၣ်ဖဲခဲစၢၣ်လၢအဆဲးဖဲဒၣ်ဒိၣ်မးတုၤဒၣ်လိာ်တၢ်ထံၣ် အါမုၢ်မုၢ်ပလၢာ်ဘၣ်အါတသ့ဘၣ်န့ၣ်လိာ်.န့ၣ်အခဲစၢၣ်တၢ်မ့ၢ်ထံၣ်ဆိအီၤ.တၢ်အစၢလၢ အဂ့ၢ်တခါကအိၣ်ထီၣ်အကီၢ်ခွဲးယာ်ဂ့ၢ်ဒၣ်န့ၣ်လိာ်.

ဖဲယမ့ၢ်အိၣ်ဒီးန့ၣ်အတၢ်ပနီၣ်တဖၣ်မုၢ်မုၢ်တၢ်ဆိတလဲသးတဖၣ်အ ဧါ,ဘၣ်မၤမန့ၣ်လဲၣ်.
 ဖဲနမ့ၢ်ထံၣ်န့ၣ်တၢ်ဆိတလဲလၢတညီန့ၣ်မၤအသးတခါလၢန့ၣ်တဖၣ်အလိာ်အခိၣ် တၢ်အကီၢ်လိာ်တခါ.တၢ်ဆါဘၣ်န့ၣ်မုၢ်မုၢ်တဖၣ်တဖၣ်ထံၣ်န့ၣ်လိာ်န့ၣ်ခိၣ် မိာ်အလိာ်န့ၣ်.တၢ်အါအရဲဒိၣ်ဒၣ်လၢန့ၣ်လိာ်အိၣ်သကိးနကသံၣ်သရၣ် တသ့ဖဲအသ့လၢအဆိအရဲဒိၣ်ဒၣ်န့ၣ်လိာ်. **BreastScreen Victoria** န့ၣ်လိာ်.

မ့ၢ်န့ၣ်တၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်အပူၤဖျဲးဝဲဒၣ်ခါ.
 တဘျီလၢလိာ်ဖဲနမ့ၢ်န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်တခါ.န့ၣ်ပုၤလိာ်အကံၤသဟံၣ်လၢအနီၢ်ဂံၢ်ဆဲး ကိာ်ဖိကဒိဘၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လိာ်.တၢ်ယိထံၣ်သ့ၣ်ညါဒုးနဲၣ်ဝဲဒၣ်လၢန့ၣ်အတၢ်မၤ ကွၢ်အဘျဲးအဖျါခိၣ်မုၢ်မုၢ်ထံၣ်န့ၣ်ခဲစၢၣ်အါကဲဘျဲးဒိၣ်န့ၣ်ဒီးနယူၤပုၤလိာ်အကံၤသဟံၣ် တၢ်လိာ်ပုၤတခါလၢလိာ်လၢအကအိၣ်ထီၣ်န့ၣ်လိာ်.

မၤန့ၣ်န့ၣ်အဆဲးစရၢအဂီၢ်တဖၣ်
 ကွၢ်ကဒါက့ၢ်န့ၣ်အဆဲးစရၢအဂီၢ်မုၢ်မုၢ်ခဲၣ်မိၣ်ဂရဲၣ်မိလၢတၢ်ဒိအီၤလၢအပူၤတဖၣ် မၤဂ့ၢ်ထီၣ်န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်အစၢလၢအဘၣ်န့ၣ်လိာ်.ဖဲနမ့ၢ်တၢ်သ့ၣ် နံၣ်ယးသီလၢန့ၣ်အါ.နသံက့ၢ်န့ၣ်မ့ၢ်မုၢ်ခဲၣ်မိၣ်ဂရဲၣ်မိလၢအလိာ်ခဲစၢၣ်တၢ်တခါန့ၣ် နမ့ၢ်အီၤလၢ **BreastScreen Victoria** အတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျိၤအချၢန့ၣ်လိာ်. ယုာ်ဒီးနတၢ်အၢၣ်လိာ်ဟ့ၣ်တၢ်ပျဲးပဟ့ၣ်လိာ်ဖျါကိးပသးလၢပကမၤန့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်ဂီၤသ့ၣ် တဖၣ်အါလၢအဆိၣ်ဝဲဒၣ်လိာ်အက့ၢ်အဂီၢ်အသိးန့ၣ်လိာ်.လၢကျိၤအဂၢၤတဘျီန့ၣ် ပမၤန့ၣ်ဖဲစိာ်ယုာ်န့ၣ်အတၢ်ဂီၤတဖၣ်ယုာ်ဒီးန့ၣ်အူကၢၤသ့ၣ်န့ၣ်ဖဲသိးအလိာ်န့ၣ်လိာ်.

ဟံၣ်ဖိယိဖိအတၢ်အိၣ်သးလၢအပူၤကွၢ်
BreastScreen Victoria ထာ်ဖျါတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ယးပိာ်မုၢ်တဖၣ်အ ဟံၣ်ဖိယိဖိအတၢ်အိၣ်သးလၢအပူၤကွၢ်လၢအဘၣ်ထွဲဒီးနဟံၣ်ဒီးပိာ်မုၢ်ခိၣ်လိာ်ခဲစၢၣ်မ့ၢ်ဒ် သိးပကဟ့ၣ်အဝဲသ့ၣ်ဒီးတၢ်ကွၢ်ထွဲကဟ့ၣ်ကယာ်လၢအဂ့ၢ်ဒိၣ်ထီၣ်ကသ့အကီၢ်န့ၣ်လိာ်. **BreastScreen** သ့ဝဲဒၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤအါလၢတၢ်ကထီၣ်တဖၣ်ကွၢ်နီၢ်တက့ၢ်အဖိခိၣ် တၢ်လိာ်ပုၤလိာ်ဖျဲးလၢန့ၣ်ခဲစၢၣ်ကကဲထီၣ်လိာ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လိာ်.တချုးမၤပုၤလိာ်နတၢ် ညိန့ၣ်လိာ်မၤအလံာ်တက့ၢ်ဒိ အခါ.ဝံသးရူၤတသကိးတၢ်ဒီးနဟံၣ်ဖိယိဖိဘၣ်ယးနဟံၣ် ဖိယိဖိအတၢ်အိၣ်သးလၢအပူၤကွၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူကၢၤအကီၢ်လဲၣ်ဆူ breastscreen.org.au/familyhistory

ဖဲယမ့ၢ်ထာ်န့ၣ်လိာ်တၢ်ဘၣ်န့ၣ်အက့ၢ်အဂီၢ်အခိၣ်အါဘၣ် မၤမန့ၣ်လဲၣ်.
 ပိာ်မုၢ်ပိာ်မၤလၢအထာ်န့ၣ်လိာ်န့ၣ်အက့ၢ်အဂီၢ်အခိၣ်အါတက့ၢ်မၤန့ၣ်န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်သ့ဝဲ န့ၣ်လိာ်.ဝံသးရူၤဒီးဘၣ်တၢ်ဂ့ၢ်နီၢ်နီၢ်အလံာ်ကဘျဲးလၢအခိၣ်တီဖျါ **Breast screening for women with implants** (န့ၣ်အတၢ်မၤကွၢ်လၢပိာ်မုၢ်ပိာ်မၤလၢ အဆိၣ်ဒီးန့ၣ်အက့ၢ်အဂီၢ်အခိၣ်အါတက့ၢ်.လဲၣ်ဆူ breastscreen.org.au/Breast-Screening/The-Facts မုၢ်မုၢ်လိာ်အခိၣ်လၢတၢ်ဖဲကျဲးထွဲထီၣ် တၢ်လိာ်တဖၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်ဖဲတၢ်မၤကွၢ်တ ဖၣ်အတၢ်ဆါဟံၣ်ဖိန့ၣ်လိာ်.

ဖဲယလဲၣ်ဆူယတၢ်သ့ၣ်န့ၣ်ဖဲသိးအါမ့ၢ်ယကြးကူကၢၤတၢ်မန့ၣ်လဲၣ်.
 ကူကၢၤဘၣ်စကးမုၢ်မုၢ်ဖျါခိၣ်မုၢ်မုၢ်ဒီးဆူကၢၤဖျါ.မ့ၢ်ဒ်သိးနကဘၣ်လိာ်နဆူကၢၤလၢန့ၣ်အ တၢ်မၤကွၢ်ကသ့အကီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်.

ဖဲတဲာ်မၤကွၢ်အကတီၢ်

တၢ်မၤန့ၢ်ကကဲထီၣ်ဖဲယတၢ်သ့ၣ်န့ၢ်ဖးသီအကတီၢ်န့ၣ်လဲၣ်.

နကဘၣ်တၢ်တူၢ်လိာ်မ့ၢ်န့ၢ်လၢ **BreastScreen Victoria** အပူၤမၤတၢ်ဖိလၢအကရဲပုးန့ၢ်တၢ်မၤကကဲထီၣ်ဖဲတၢ်ဆါဟံၣ်ဖိန့ၣ်လီၤ. ဟီၣ်မ့ၢ်လၢအခိၣ်မိၣ်ကရဲၣ်မိတကၤလဲၤကိးန့ၢ်ဆူတၢ်မၤကွၢ်အဒါန့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤသံကွၢ်ဘၣ်ပုၤဖဲန့ၢ်ဆိၣ်ဒီးကူကၤဆူကၤဖးထီတဘျီအခါန့ၣ်တက့ၢ်. ဖဲနတၢ်ဆါကတီၢ်မ့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်လၢန့ၢ်ဂီၢ်, ပုၤဒိးမိၣ်ဂရဲၣ်မိတကၤကိးန့ၢ်တၢ်ဂီၤအစ့ၤကတၢ်ခံဘၣ်လၢန့ၢ်တပျၢ်စ့ၣ်စ့ၣ်အဂီၢ်လီၤ.

မ့ၢ်ယကတီၢ်တၢ်ဒီးပုၤဒိးမိၣ်ဂရဲၣ်မိတကၤန့ၣ်သ့ၣ်ခါ.

မ့ၢ်သ့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးကျိးတဲာ်ဒီးပုၤဒိးမိၣ်ဂရဲၣ်မိတကၤန့ၣ်အရဲဒိၣ်ဝဲဒၣ်. လီၤဆိၣ်တၢ်ဖဲန့ၢ်မ့ၢ်ဆိၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်ယိၣ်ဘၣ်ဘိန့ၣ်လီၤ. အဝဲသ့ၣ်ကသးခဲးဆဲးတၢ်သံကွၢ်တခါလၢလၢန့ၣ်လီၤ.

မ့ၢ်အကဆါခါ.

ဖဲန့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်အကတီၢ်တၢ်တူၢ်ဘၣ်လၢအတမ့ၢ်န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်လၢအကဲထီၣ်ညိန့ၢ်. ဘၣ်ဆၣ်တၢ်ဆဲးကယံၣ်ဒၣ်ထဲစ့ၤကိးန့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးမ့ၢ်လၢန့ၢ်တဖၣ်တၢ်လိာ်ဆိၣ်တၢ်လီၤ. ဆဲးယံးယံးလၢတၢ်အဘျီခါအဘျီစၢၤလၢအဆိၣ်လၢတၢ်မၤကွၢ်အစးအလီၤ. မ့ၢ်ဒီးတၢ်ကိးန့ၢ်တၢ်ဂီၤလၢအပျီဒဲးပျီပျီတခါကန့ၢ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဝံသးစူၤဘၣ်ပုၤလၢအဒိးအဲးစ့ၤတကၤန့ၣ်ဖဲန့ၢ်တၢ်ဘၣ်ဆါဘၣ်န့ၣ်တခါလၢလၢအခါတက့ၢ်. အဝဲကမၤသကိးတၢ်ဒီးန့ၢ်လၢတၢ်ကမၤလီၤတၢ်န့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်အံၤတသ့ဖဲအသ့ဖဲလဲၣ်လၢန့ၢ်ဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. **နမၤပုၤဒိးမိၣ်ဂရဲၣ်မိတကၤအကဟံၣ်ပတၢ်န့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်လၢတၢ်ဆါတၢ်တခါလၢလၢအကတီၢ်န့ၣ်သ့ၣ်လီၤ.**

မ့ၢ်ပကဘၣ်ဆိၣ်တၢ်န့ၢ်တဖၣ်ခါ.

မ့ၢ်ပကဘၣ်မၤတၢ်ဆဲး, သန့ကတၢ်ဆဲးမ့ၢ်ဝဲလၢတၢ်ဂ့ၢ်လၢအရဲဒိၣ်ဝဲတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆိၣ်တၢ်ပံးပံးဖိၣ်ယၢ်န့ၢ်ဒီးသီးအသ့တသးအသးတဂ့ၢ်ဒီးမၤလီၤ. ပြုဒီးမၤလီၤဖးန့ၢ်အညၢ်အယဲၤတဖၣ်မ့ၢ်ဒီးပကမၤန့ၢ်တၢ်ဂီၤလၢမိၣ်ဂရဲၣ်မိတကၤအလီၤဆ့ဆဲးကသ့အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤကွၢ်ဝံၤအလီၢ်

မ့ၢ်ယကတီၢ်န့ၢ်ယတၢ်အစၢတဖၣ်လၢအခါဖဲလဲၣ်.

နမ့ၢ်မိၣ်ဂရဲၣ်မိတကၤဘၣ်တၢ်သမံသမိးဆိၣ်လၢတၢ်ဆိၣ်ဆူၣ်ဆိၣ်ချအပူၤဖဲန့ၣ်လီၤ. အန့ၢ်ဘၣ်တၢ်မၤလဲၣ်ခါမ့ၢ်အန့ၢ်အန့ၢ်လၢအတဆိၣ်ဒီးတၢ်ဒုးသ့ၣ်ညါလိာ်သးအစၢအံၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ. နတၢ်အစၢတဖၣ်တၢ်ကဆူၢ်န့ၢ်လၢ **2-4** နွံအတီၢ်ပုၤန့ၣ်လီၤ. နတၢ်အစၢတဖၣ်ကဘၣ်တၢ်ဆူၢ်ကိးဆိၣ်ဆူၣ်နကသံၣ်သရၣ်အဆိၣ်ဖဲန့ၢ်ဟ့ၣ်ဝဲဒၣ်အဝဲသ့ၣ်အတၢ်ဆဲးကျိးလီၤတၢ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဖဲတၢ်မ့ၢ်မၤယဟဲက့ၢ်ကဒါလၢတၢ်မၤကွၢ်ဆူညါအဂီၢ်တခါမ့ၢ်ဘၣ်မၤမန့ၢ်လဲၣ်.

တဘျီတခါမိၣ်မ့ၢ်တဖၣ်တၢ်ကမၤအဝဲသ့ၣ်လၢအကဟဲက့ၢ်ကဒါက့ၢ်ဆူ **BreastScreen** အဆိၣ်လၢတၢ်မၤကွၢ်ဆူညါအဂီၢ်လီၤ. တၢ်ဆဲးအခိၣ်ပညိတမ့ၢ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ထံၣ်န့ၢ်ခဲစၢၣ်ဘၣ်, သန့ကတၢ်တဘျီတခါန့ၣ်တၢ်လိာ်ဆါထီၣ်တၢ်မၤကွၢ်ဆူညါလၢတၢ်ကမၤလီၤတၢ်အဂီၢ်လီၤ. တၢ်ဆဲးအါဒၣ်တၢ်တက့ၢ်ညိန့ၢ်ကဲထီၣ်ဒီးဟီၣ်မ့ၢ်လၢအမၤန့ၢ်မိၣ်ဂရဲၣ်မိအခိၣ်ထံးတဘျီတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဆဲးညိန့ၢ်မ့ၢ်လၢမိၣ်ဂရဲၣ်မိအဂၤတဖၣ်တဆိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ကထီၣ်သကြီၤကွၢ်အိၣ်အယဲၤန့ၣ်လီၤ. ဟီၣ်မ့ၢ်အါဒၣ်တၢ်တက့ၢ်လၢတၢ်ကိးကဒါက့ၢ်ဆိၣ်လၢတၢ်မၤကွၢ်ဆူညါအဂီၢ်တဖၣ်န့ၣ်တဆိၣ်ဒီးန့ၢ်အခဲစၢၣ်ဘၣ်.

မ့ၢ်န့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်တခါကထံၣ်န့ၢ်န့ၢ်အခဲစၢၣ်ခဲလၢာ်ခါ.

န့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်န့ၣ်မ့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်အတူၤလီၤတီၤလီၤကတၢ်လၢတၢ်ကထံၣ်န့ၢ်န့ၢ်အခဲစၢၣ်တခါလၢအဆိၣ်တခါအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. သန့ကတၢ်အဝဲသ့ၣ်တဘၣ်ဝဲဒၣ်အပျီဒဲးပျီပျီဘၣ်. တၢ်ဆိၣ်သးအိၣ်ဝဲဒၣ်ဆဲးကိးလၢတၢ်မၤကွၢ်မိၣ်ဂရဲၣ်မိတခါကပျီဒဲးပျီဒဲးပျီအလဲဝဲဒၣ်ပတီၢ်မ့ၢ်ဖဲန့ၢ်ခဲစၢၣ်တခါအိၣ်ထီၣ်တၢ်လဲဝဲဒၣ်လဲန့ၣ်လီၤ.

ခံန့ၣ်အလီၢ်

ဖဲယမ့ၢ်ကဘၣ်မၤတၢ်မၤကွၢ်အသီတခါမ့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်လဲန့ၣ်, တၢ်မၤန့ၢ်ကကဲထီၣ်လဲၣ်.

ခံန့ၣ်တဘျီန့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်တခါမ့ၢ်ကျဲးအဂ့ၢ်ကတၢ်တတီၢ်လၢတၢ်ကထံၣ်ဆိၣ်န့ၢ်န့ၢ်အခဲစၢၣ်န့ၣ်လီၤ. **BreastScreen Victoria** ကဆူၢ်န့ၢ်န့ၢ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်န့ၣ်အလဲတဘျီဝဲဒၣ်ဖဲန့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်လၢအဆူညါတဘျီအဂီၢ်အခါမ့ၢ်ကဘၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ. ဟီၣ်မ့ၢ်လၢအသးန့ၣ်အိၣ်ဝဲဒၣ်**40** အဘျီအတီၢ်မ့ၢ်တဖၣ်န့ၣ်**74** န့ၣ်တဖၣ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်န့ၣ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်န့ၣ်ထီၣ်အလဲပရၢဘၣ်သန့ကမၤန့ၢ်တၢ်သ့ၣ်န့ၢ်ဖးသီးပုၤလၢခံန့ၣ်အတဘျီအဂီၢ်သ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.


န့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်တဖၣ်အဘျီစၢၤယကြါးမၤတၢ်မၤန့ၢ်ဆူညါဒဲလဲၣ်.

ဖဲန့ၢ်မၤန့ၢ်ခံန့ၣ်တဘျီန့ၢ်အတၢ်မၤကွၢ်သန့ကတၢ်အရဲဒိၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ကမၤသ့ၣ်ညါသးဒီးန့ၢ်အတၢ်ဆိၣ်သးမ့ၢ်လၢန့ၢ်ခဲစၢၣ်အံၤကထီၣ်လိာ်ထီၣ်ဝဲဒၣ်လၢတၢ်ဆါကတီၢ်တခါဂ့ၢ်တခါဂ့ၢ်သ့ၣ်အယဲၤန့ၣ်လီၤ. ပဟ့ၣ်က့ၣ်န့ၢ်လၢန့ၢ်မၤသ့ၣ်ညါန့ၣ်ဒီးန့ၢ်အပတီၢ်မ့ၢ်အတၢ်လီၤကဲအိၣ်ဒဲလဲၣ်ဒီးအတၢ်တူၢ်ဘၣ်အိၣ်ဒဲလဲၣ်န့ၣ်တက့ၢ်. ဒီးထံၣ်လိာ်ဘၣ်န့ၣ်ဒီးန့ၣ်ကသံၣ်သရၣ်တဘျီယီဖဲန့ၢ်ထံၣ်န့ၢ်တၢ်ဆိၣ်တလဲအသးလၢတညိန့ၢ်မၤအသးတမံၤလၢလၢအဒိးတၢ်အကီၢ်လိာ်တဖၣ်. တၢ်ဆါဘၣ်န့ၢ်မ့ၢ်တၢ်ဟဲထီၣ်လၢန့ၢ်အခိၣ်မိၣ်အလီၤန့ၣ်တက့ၢ်.

န့ၢ်တၢ်သဒိၣ်သမၢ

BreastScreen Victoria သ့ၣ်ဝဲဒၣ်တၢ်တၢ်ကျိၤလၢန့ၢ်ဟ့ၣ်ထီၣ်ဒီးန့ၢ်တၢ်မၤကွၢ်အစၢတဖၣ်, လၢတၢ်ကမၤကွၢ်န့ၢ်ခဲစၢၣ်အဂီၢ်ဒီးလၢတၢ်ကဟ့ၣ်တၢ်လၢအကထီၣ်ထွဲထီၣ်ဆူညါဟဲယုၣ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်န့ၣ်ထီၣ်ဖဲန့ၢ်မၤကွၢ်လၢအဆူညါတဘျီအဂီၢ်အခါမ့ၢ်ဘၣ်ဝဲဒၣ်န့ၣ်လီၤ. ထဲဒၣ်ပုၤလၢအန့ၢ်ဖဲန့ၢ်ကမိၣ်ကန့ၢ်ကွၢ်ဝဲဒၣ်န့ၢ်တၢ်ကျိၤန့ၣ်လီၤ. ပကသ့ၣ်ဒီးပျီလီၤတၢ်ကျိၤလၢအဒုးန့ၣ်ပျီန့ၢ်ယုၣ်ဒီးန့ၢ်အာၣ်လီၤဟ့ၣ်တၢ်ပျဲ, မ့ၢ်မ့ၢ်ဖဲပမ့ၢ်ကလိာ်ဟ့ၣ်ထီၣ်တၢ်ဂီၢ်ခိဖျိသဲးစးအတၢ်မၤအယဲၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤန့ၢ်သ့ၣ်န့ၢ်ကျိၤလၢတၢ်ယီထံသ့ၣ်ညါအဂီၢ်တၢ်ကဟ့ၣ်အိၣ်ထဲဒၣ်ခိဖျိတၢ်ဖဲတၢ်မၤအတၢ်သိၣ်တၢ်သိၣ်ပျဲအတၢ်အာၣ်လီၤဟ့ၣ်တၢ်ပျဲအသိးန့ၣ်လီၤ. လဲၣ်ဆူ breastscreen.org.au/privacy
ဆဲးကျိးဘၣ်ပုၤ—အမ့ၢ်လဲ info@breastscreen.org.au
မ့ၢ်တမ့ၢ်ကိးဘၣ် **13 20 50**

ဟံးန့ၢ်ဆိၣ်တၢ်ဆါကတီၢ်ဖဲ breastscreen.org.au မ့ၢ်တမ့ၢ်ကိးဘၣ်**13 20 50**

-  လၢတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဆူညါအဂီၢ်မ့ၢ်တမ့ၢ်လၢတၢ်ဆိၣ်တလဲန့ၢ်ဆဲးကျိးအဂ့ၢ်အကျိၤတဖၣ်အဂီၢ်, လဲၣ်ဆိၣ်ကိးဘၣ် breastscreen.org.au မ့ၢ်တမ့ၢ်ကိးဘၣ် **13 20 50**
-  လၢတၢ်ကတီၢ်ကျိးထံတၢ်ဆါကတီၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်ကိးဘၣ် **13 14 50**
-  တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢတၢ်ကျိးထံပံးအိၣ်— breastscreen.org.au/translations

VICTORIA
State Government

BreastScreen Victoria
မံးဘျီမံးဖျိဘၣ်ဘဲးထီၣ်ရယံၤပဒိၣ်
လၢအတၢ်မၤစၢၤအိၣ်ထွဲအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ